
Zápis z jednání Školské rady při Základní škole Velehrad 

konané dne 9. června 2016 

  

Přítomni: 

Za zákonné zástupce nezletilých žáků: Adriana Lužová, Pavel Slavík 

Za pedagogické pracovníky: Mgr. Kateřina Horáková, Mgr. Gabriela Kohoutková, Mgr. 

Eva Samcová 

Za zřizovatele: Mgr. Aleš Mergental, Jitka Točková, Miroslav Kovářík 

Omluveni: Jolana Crescini 

Host:  

Mgr. Radomír Válek 

 

Průběh jednání: 

1. Pan Slavík upozornil na technické problémy při konzultačních hodinách dne 7. 6. 2016 – 

někteří rodiče se nemohli dostat do školy. Mgr. Válek příště zajistí volný vstup do 

budovy. 

 

2. Plán vzdělávání pedagogů v rámci DVPP ve školním roce 2015/16 

 

Proběhly tyto semináře: 

Blended learning, web školy, Hejného metoda, Comenia Script, vedení třídnických hodin, 

společné vzdělávání. Další naplánované semináře se neuskutečnily. Pan Slavík připomněl 

potřebu seminářů týkající se práce s třídními kolektivy, která vyplynula ze SWOT 

analýzy. Mgr. Válek informoval o plánu seminářů pro přípravný týden v srpnu. Jedná se o 

další seminář týkající se práce s třídním kolektivem a o setkání, výměnu zkušeností šesti 

škol z Mikroregionu Buchlov. 

 

3. Školní psycholog 

Mgr. Válek informoval o zájmu konkrétní psycholožky pracovat na ZŠ Velehrad. 

Starostové přislíbili financování menšího úvazku do doby, než bude spuštěn 

rozpracovaný projekt. 

 

4. Komunikace zástupců rodičů ze školské rady s ostatními rodiči 

Mgr. Kohoutková vznesla dotaz, jakým způsobem zástupci rodičů ze školské rady 

komunikují s ostatními rodiči. Paní Lužová a pan Slavík vysvětlili, že komunikace probíhá 

spíše neformálně, na základě osobních hovorů. Jinak mají rodiče možnost kontaktovat 

školskou radu osobně nebo přes mail uvedený na webu školy. Témata, která se ve 

školské radě probírají, vycházejí ze SWOT analýzy a akčního plánu. Pan Slavík navrhl 

zorganizovat v září setkání rodičů se zástupci rodičů ve školské radě, kdy by se rodiče 
mohli vyjádřit k tématům probíraným ve školské radě. 

 

 



5. Projekty na ZŠ Velehrad 

Mgr. Mergental požádal, aby projekty, do kterých je škola zapojena, byly vyvěšeny 

viditelně na webu školy. Jedná se o projekty Tvořivá škola, Rodiče vítáni, Skutečně 

zdravá škola. Zároveň upozornil na prázdný akční plán v sekci školská rada, který je 

potřeba doplnit. 

 

6. Informace ředitele školy 

Mgr. Válek informoval o realizovaných akcích a soutěžích – viz web školy. Pěkného 

výsledku (74%) dosáhli žáci 6. ročníku při testování ČŠI, které bylo zaměřeno na český 

jazyk. 

 

7. Vzdělávání pedagogů v rámci DVPP na školní rok 2016/17 

Proběhla diskuse o plánovaných vzdělávacích akcích pro učitele v příštím školním roce. 

 

 

 

Zapsala: Adriana Lužová 

Schválil: Pavel Slavík 

 

 

 

 

 

 


